
Kłobuck, dnia 9 lipca 2024 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Budżetu, Finansów, 
Mienia Komunalnego 
i Ochrony Środowiska 

 

Protokół nr 3/2024 

III Posiedzenie w dniu 9 lipca 2024  
Obrady rozpoczęto 9 lipca 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:35 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Mirosław Cieśla 
3. Ewelina Kotkowska 
4. Andrzej Sękiewicz 
5. Anna Siedlaczek 
6. Robert Turek 
7. Tomasz Wałęga 
8. Marcin Wojtysek 
9. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska otworzyła posiedzenie Komisji. Oświadczyła, że 
zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 19.06.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 19.06.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Tomasz Wałęga, 
Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
BRAK GŁOSU (1) 
Anna Siedlaczek 
NIEOBECNI (1) 
Robert Turek 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2024. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Radny M. Wojtysek zapytał, z czego wynika zmniejszenie wartości zadania Przebudowa 
drogi gminnej ul. Wyszyńskiego? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że nie ma możliwości zrealizowania w tym roku całości 
zadania, dlatego część środków zostaje zdjęta i przeniesiona na pokrycie innych zadań. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, czego dotyczy dochód w kwocie 38 664,00 
zł w rozdziale 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach ?  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że jest to dofinansowanie w ramach projektu Zielona 
przestrzeń. 
 
Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, z czego wynika zwiększenie środków na 
zadaniu dot. Zielonej przestrzeni. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że zwiększyła się wartość zadania (na podstawie 
otrzymanych kosztorysów). Tym samym Gmina zawnioskowała również o zwiększenie 
dofinansowania. Wyjaśnił, że zadanie składa się z dwóch części (w ubiegłym roku 
zrealizowano nasadzenia w parku, a w tym roku zaplanowana jest realizacja tężni). 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, jaki będzie zakres prac dotyczący 
przebudowy podłogi w sali gimnastycznej w SP w Białej? Czy tylko cyklinowanie czy 
zrywanie i położenie nowej? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że z uwagi na wyniki przeprowadzonej ekspertyzy 
odnośnie bieżącego stanu podłogi, niezbędne jest jej wykonanie od podstaw. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2024.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 



Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Kłobuck na lata 2024-2034 . 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Kłobuck na lata 2024-2034.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 1 
„Północ” w Kłobucku. 
 
Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 
1 „Północ” w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 2 w 
Kłobucku. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 
2 w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 



Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 3 
"Słoneczne" w Kłobucku. 
 
Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 
3 "Słoneczne" w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 4 
"Zawada" w Kłobucku. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 
4 "Zawada" w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
10. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 5 
w Kłobucku. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 
5 w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 



ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
11. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 6 
w Kłobucku. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statut osiedla nr 
6 w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
12. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu osiedla nr 
7 „Pod Dębową Górą” w Kłobucku. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu osiedla 
nr 7 „Pod Dębową Górą” w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
13. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu osiedla nr 
8 „Stare Zagórze” w Kłobucku. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu osiedla 
nr 8 „Stare Zagórze” w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 



Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
14. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu osiedla nr 
9 „Ogrodowe” w Kłobucku. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, czy zmiany zgłoszone przez 
przewodniczącego Osiedla co do statutu zostały uwzględnione? (obszar i nazwy ulic -
wątpliwości co do ul. Częstochowskiej i numeracji; mało czytelny załącznik graficzny) 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, że przebieg granic, ani ulice osiedla nie 
został zmienione. Statuty były analizowane, zostały zmienione zapisy wynikające z ustawy.  
Zwrócił uwagę na formalną stronę sprawy. Wyjaśnił, że nie da się wnioskiem 
przewodniczącego na zebraniu osiedla zmieniać numerów czy przesuwać granic osiedla 
(zmianę granicy można dokonać z inicjatywy dwóch osiedli sąsiadujących - podjęciem przez 
zebranie uchwał tj. uchwały wyrażającej zgodę na zbycie i na przyjęcie).  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu osiedla 
nr 9 „Ogrodowe” w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
15. Sprawy różne. 
 
16. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodnicząca Komisji 
Ewelina Kotkowska 

  

 



 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


